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Protokol nr 31/2017

z posiedzenia Komisji Budzetu i Finansow Publicznych

Rady Gminy Mierz^cice

z dnia 22 marca 2017r., godzina rozpocz^cia 14:35, zakonczenia 15:15

Obecni:

1. P. Katarzyna Koziel

2. P. Jacek Malikowski

3. P. Iwona Klys

4. P. Jolanta Kyrcz

5. P. Zbigniew Nowak

6. P. Piotr Pasamonik

Nieobecni:

1. P. Sylwia Skorek

2. P. Jaroslaw Samik

- Przewodnicz^ca Komisji

- Zast^pca Przewodnicz^cej Komisji

- Czionek Komisji

- Czlonek Komisji

- Czlonek Komisji

- Czlonek Komisji

- Czlonek Komisji - usp.

- Czlonek Komisji - usp.

W posiedzenia Komisji uczestniczyli:

1. P. Grzegorz Podlejski - Wojt Gminy Mierz^cice - dol^czyl o godz. 14:40

2. P. Andrzej Cembrzynski - Zast^pca Wojta Gminy Mierz^cice

3. P. Agnieszka Fr^czek - Skarbnik Gminy Mierz^cice
4. P. Malgorzata Rinkowska - Dyrektor Publicznego Przedszkola w Mierz^cicach

Porz^dek posiedzenia:

1. Analiza wydatkow budzetowych oswiaty w Gminie Mierz^cicach ( Przedszkole
w Mierz^cicach)

2. Sprawy rozne.

Posiedzenie otworzyla Pani Przewodnicz^ca Komisji witaj^c przybylych Radnych i Gosci
biorqcych udzial w posiedzenia, a nast^pnie przedstawila zaproponowany porz^dek
posiedzenia. Do porz^dku posiedzenia Radni nie wniesli uwag. Na protokolanta zebrania
zostal powolany Pan Piotr Pasamonik.



Ad. 1

Pani Skarbnik omowila plan wydatkow budzetowych dla Przedszkola za 2016 rok, kt6ry

wyniosl 1.095.010 zl oraz wykonanie, ktore uksztaltowalo si? w kwocie 1.057.771,25 zl.

Na rok 2017 plan budzetu Przedszkola to 1.090.450 zl. Na dzien 28 lutego wydatki

to 174.448,43 zl. Po omowieniu planow oraz wydatkow Przedszkola Radni podsumowali,

iz w porownaniu z innymi plac6wkami oswiatowymi wydatki s^ prowadzone oszcz?dnie,

gdyz wykonanie na 2016 rok stanowi 96,6% planu. Ukazuj^ to rowniez statystyki z lat

poprzednich. Pani Skarbnik wyjasnila, iz na taki wynik ma rdwniez wptyw liczba dzieci i tym

samym oddzialow, ktore S4 otwierane w danym roku. Pani Dyrektor poinformowala,

iz funkcjonowanie Przedszkola w ramach budzetu nie zostalo zachwiane nawet ze wzgl?du na

otwarcie dw6ch dodatkowych oddzialow integracyjnych do ktorych obecnie ucz?szcza

9 dzieci. W ramach otwarcia oddzialu integracyjnego trzeba bylo zapewnic takze

odpowiedni^ liczb? nauczycieli specjalistdw, mimo wszystko w Przedszkolu w Mierz?cicach

watro bylo otworzyc taki oddzial.

Radny P. Piotr Pasamonik zadal pytanie czy w procesie rekrutacji do Przedszkola wyst?puje

problem braku wolnych miejsc i tym samym rodzice dzieci sq zmuszeni szukac innej

placowki. W odpowiedzi od Pani Dyrektor otrzymal odpowiedz, iz nie bylo nigdy z tym

problemu i w tym roku rowniez nie b?dzie, gdyz z Przedszkola odchodzq dzieci

z dw6ch oddzialow. Rekrutacja w tym roku moze bye ograniczona pod wzgl?dem liczby

miejsc ale tylko jesli chodzi o dzieci spoza terenu gminy. Pan Wojt dodal, iz w procesie

rekrutacji do Przedszkola nie ma rejonizacji lecz mo^iwe s^ przesuni?cia w ramach plac6wek

na terenie gminy jesli w jednej z nich jest juz maksymalna liczba dzieci w oddzialach.

Radna P. Katarzyna Koziel zapytala czy w planowanym zlobku w Nowej Wsi sq planowane

oddzialy integracyjne. Odpowiadal Pan Wojt oraz Pani Dyrektor. Oddzial integracyjny

w ^obku w Nowej Wsi nie jest przewidziany ze wzgl?du na to, iz orzecznictwa

0 przynaleznosci do takiego oddzialu nast^puj^ po ukohczeniu 3-go roku ̂ cia tym samym

taki oddzial moze powstac dopiero w Przedszkolu. Pan Wojt wyjasnil rowniez, iz bardzo

trudne do zrealizowania jest powstanie takiego oddzialu w szkole, poniewaz obowi^uje cykl

ilosciowy na klas? integracyjnq z danego rocznika. W Przedszkolu dzieci w roznym wieku

moma natomiast l^czyc w jednym oddziale.

Radna P. Iwona Klys zapytala czy planowany zlobek w Nowej Wsi zacznie funkcjonowac od

wrzesnia. Odpowiedzi udzielila Pani skarbnik oraz Pan Wojt. Zlobek zacznie funkcjonowac



od stycznia ze wzgl^du na to, iz nalezy jeszcze podpisac stosowne umowy, ktore musz^ bye

zatwierdzone przez Wojewod?. Ponadto musz^ zostac wykonane niezb^dne remonty co

wymaga czasu.

15:00 -posiedzenie opuszcza Pani Skarbnik

15:10 - posiedzenie opuszcza Pan Wojt

Pani Dyrektor wyjasnila Radnym jak wielk^ pomoe stanowi praca 6 woznych w przedszkolu

(3 z Urz^du Pracy). W Przedszkolu Publicznym „Radosny Zakqtek" w Mierz^cicach

funkcjonuje 6 oddzialow w tym 2 integracyjne. Aktualnie do przedszkola ucz^szcza 128

dzieci.

Liczba nauczycieli wg stopnia awansu zawodowego:

Dyplomowany - 5 (4,09 etatu)

Mianowany - 2 (2 etaty)

Kontraktowy - 2 (2 etaty)

Sta^sta - 4 (1,76 etatu)

Ogolem: 13 nauczycieli - 9,85 etatow

Przedszkole w Mierz^eicach jest czynne od 7:00 do 16:00 w tym w godzinach mi^dzy 8:00

a 13:00 jest realizowana podstawa programowa. Dalsza dyskusja dotyczyia bezpieczenstwa

dzieci w przedszkolu i poza nim. Ze wzgl^du na brak tematow w Ad.2 i tym samym

wyczerpaniu porz^dku posiedzenia Pani Przewodniez^ca zakonczyla obrady.

Czlonek Kon^i / Protokolant

Piotr Pasamonik

Przewodniczqca Komisji

Katarzym'a Koziel


